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Referat af Bestyrelsesmøde afholdt mandag d. 8. marts Kl. 19.00: 

Afholdt virtuelt over TEAMS  

Tilstede: Helle/13, Lars S./11, Lars A./10, Henrik/2 og Jan/4 

   

Dræn og kloak udvalg: 

- Afventer svar fra Gribvand på tidligere inspektion.  

- Der undersøges mulighed for igen at foretage den totale generelle spuling af rør og dræn, sidst var i 2019.  

 

Legepladser: 

- Afventer Legepladsudvalgets forslag til de 2 legepladser. 

 

Hastighedsskiltning: 

- Nyt fartskilt til med 15 km/t indkøbt og vil blive opsat på kommende arbejdsdag.  

 

Blomstereng på areal langs fodboldbanen: 

- Bestyrelsen har godkendt Decherie & Mikkels ansøgning til projektet ”Blomstereng, vildnis 

og Vinterhabitter 2021 med et tilskud på i alt 5.000 kr. til: 

1. 
Leje af Fingerklipper til at slå det høje græs ud for matrikel 25, 21, 19 og 17 
(Efterfølgende skal græsset køres væk) 
 
2. 
Udfor matrikel 16. 
Her skal vi bruge 4 pæle der skal slås i jorden, dannende et kort "grenhegn".  
Imellem disse 4 pæle skal der ligge grenaffald o.a.. 
Dette skal fungere som insekt-bo og overvintring for insekter, pindsvin, tudser og andre smådyr. 
 
3. 
6 større frugtbuske udfor matrikel 18. 
Her skal stå 2 x 3 forskellige større frugtbuske, Aronia, Honningbær og Solstik. 
 
4. 
Vildblomst blanding til arealet udfor matrikel 25 og 20. 
Blandingen vil indeholde nogle af de vigtigste planter for vilde bier og andre insekter. 
Samt "Liden Skjaller" som er den eneste plante der kan fordrive græs. 
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Økonomi / budget status:  

- Bankbeholdning på kr. 159.670 efter indbetalingerne her d. 1.3.2021.   

 

Vi kører videre i 2021 med 2020 budgettet indtil et nyt kan godkendes på den 

kommende Generalforsamling.  

 

Øvrigt / eventuelt: 

Andet:  

 

- Lampesagen i Kroengen – GODT NYT!  

Lars Stubbe/11 har nu endelig fået svar fra Kommunen, at vore oprindelige 8 lamper ikke 

kan findes, men at Kommunen har 8 andre Albertslund lamper som vi får opsat i stedet for. 

Aftalen indeholder også at vi overtager Lamperne 100% inkl. Drift og Elforbrug (ca. 1.000 kr. 

p.a.) og Kommunen vil ikke fremover foretage sig noget på lamperne. Vi har ikke en endelig 

dato for hvornår de opsættes, men dette er dog rigtig godt nyt og tak til Lars S./11 og alle de 

der har ”råbt op via medier etc.   

 

- Sand indkøbt af Birthe/29 til vinter/vej brug (Big-Bag står på Birthes P-Plads foran hendes 

bil) – mangler en kasse til opbevaring, indkøber en eller ser evt. på dette på den kommende 

arbejdsdag.  

 
- Første arbejdslørdag i år er sidste lørdag i april = 24.4. Pga. Corona situationen ser 

bestyrelsen sammen med forskønnelsesudvalget på en løsning om den kan afholdes 

afhængig af forsamlingsforbudet til den tid.  

 

- Udskiftning i Miljø- og Forskønnelses udvalget, det nuværende udvalg består nu af: 

To formænd/kontaktpersoner: Tina/27 og Birthe/29  

Øvrige medlemmer: Susanne/8, Mette/10 og Decherie/20 

Velkommen til de nye! 

 

 

Generalforsamling i marts måned: 

Udskydes indtil videre pga. Corona og indtil forsamlingsforbudet ophæves – 

Bestyrelsen vil følge situationen nøje og sende indkaldelse ud iht. Vedtægterne så 

snart situationen tillader det.  

Ved presserende sager kontakt bestyrelsen.  

 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 12.04.2021. kl. 19:00 via TEAMS. 


